

Traffic Advice

Service Adjustment and Rerouting of New Territories GMB Route No. 59B (Choi Shek Estate – Shek Wu Hui) (Circular)

To enhance the service of New Territories GMB Route No. 59B (Choi Shek Estate – Shek Wu Hui) (Circular), the routing and timetable of the route will be adjusted with effect from **13 September 2026 (Sunday)**. Details are as follows:

(1) Routeing

Choi Shek Estate – Shek Wu Hui (Circular): via San Wan Road, Lung Sum Avenue, Chi Cheong Road and San Wan Road.

(2) Major Pick-up and Drop-off Points

1. Choi Shek Estate GMB Terminus
2. San Wan Road (eastbound) (near Po Shek Wu Road)
3. Lung Sum Avenue (eastbound) (near Lung Wan Street)
4. Chi Cheong Road (eastbound) (near Shek Wu Hui Market)
5. Chi Cheong Road (southbound) (near TWGHs Hong Kong and Kowloon Electrical Appliances Merchants Association Limited School)
6. San Wan Road (westbound) (near Sheung Shui Station Exit D2)

(3) Service Hours and Fare

	Details
Service Hours	7 a.m. to 8 p.m. daily
Headway	<u>Mondays to Saturdays (except Public Holidays)</u> 20 to 30 mins per departure <u>Sundays and Public Holidays</u> 30 to 60 mins per departure
Full Fare	\$5.6
Section Fare	\$3.8 (from Shek Wu Hui Market to Choi Shek Estate; and from Choi Shek Estate to Shek Wu Hui Market)

The GMB operator will post notices at the terminus and stopping points to inform passengers of the above service changes in advance.

交通通告

新界專線小巴第59B號線（彩石邨—石湖墟）（循環線） 調整時間表及更改路線

為優化新界專線小巴 59B 線（彩石邨—石湖墟）（循環線）服務，此路線將由 2026 年 9 月 13 日（星期日）起調整該路線的行車路線及時間表。詳情如下：

（一）路線

彩石邨—石湖墟（循環線）：經新運路、龍琛路、智昌路及新運路。

（二）主要上落客點

1. 彩石邨專線小巴總站
2. 新運路（東行）（近寶石湖路）
3. 龍琛路（東行）（近龍運街）
4. 智昌路（東行）（近石湖墟街市）
5. 智昌路（南行）（近東華三院港九電器商聯會小學）
6. 新運路（西行）（近上水站 D2 出口）

（三）服務時間及車費

	詳情
服務時間	每日上午 7 時至晚上 8 時
班次	<u>星期一至六</u> 約 20 至 30 分鐘一班 <u>星期日及假日</u> 約 30 至 60 分鐘一班
全程收費	\$5.6
分段收費	\$3.8（由石湖墟街市往彩石邨;及由彩石邨往石湖墟街市）

小巴營辦商將會預先張貼通告，通知乘客上述的服務安排。